
Referat - Skolebestyrelsesmøde 
Skolecenter Jetsmark 

 
Mandag den 8. april - klokken 17.00 til 20.00 

 

 
 
Deltagere: 
Rikke Olssen (formand), Kjeld Hedegaard (næstformand), Lotte D. Mortensen 
(forældrerepræsentant/specialafd.), Lisbeth Nielsen (forældrerepræsentant), Janni 
Ladefoged Kristiansen (forældrerepræsentant), Pernille Schou (forældrerepræsentant), 
Kristian Kristensen (forældrerepræsentant), Emilie Hedegaard Bjerre (elevrepræsentant), 
Julie Knudsen Marskot (elevrepræsentant), Heidi Bollerup (medarbejderrepræsentant), Erik 
Brink (medarbejderrepræsentant), Jakob Voldby (skoleleder, sekretær), Henrik Møller 
(afdelingsleder) 
 
Link til referat fra sidste møde: 
https://drive.google.com/open?id=1urn0Ch72LEw7c7fyfSATx5k1BrQE0gfYGVwrv7Ekjho  
 
Eleverne deltager som udgangspunkt t.o.m. punkt 3/spisning 
 
Fraværende/afbud: Emilie, Julie, Kjeld, Janni 
Referent: Henrik Møller 
 
1. Nyt og opfølgning ift. elevrådet 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 17.00 - 17.20 
Julie og Emilie giver en status på emner fra sidst (trivselsdag og skoleboden) og 
bringer nye emner ind, som der ønskes drøftet på dette og kommende 
bestyrelsesmøder 

- Elevrådstopmødet 
 
Referat: Repræsentanter fra elevrådet havde meldt afbud. 
Jakob har følgende input fra dialog med eleverne: 
Trivselsdagen var god. De var glade for at være involveret meget i planlægningen. 
Eleverne er glade for boden, ønsker gerne et større udvalg, og eleverne er i dialog 
med Detlev omkring Bodens udvalg. 
 
 
2. Nyt fra Formanden 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 17.20 - 17.35 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 

https://drive.google.com/open?id=1urn0Ch72LEw7c7fyfSATx5k1BrQE0gfYGVwrv7Ekjho


● Ny AULA-test i KBH ultimo april 
● Rådgivende Organ/AULA-møde den 29/4 i Brovst - hvem deltager 

(tilmeldingsfrist 15/4)? 
● Evaluering af mødet Folkeskolen Top20 Jetsmark/Saltum-området der blev 

afholdt den 1. april 
● Har deltaget i Netværksmøde i Sunde Børn Bevæger Skolen 

 
Referat: 

● DRO: Pernille, Lisbeth og Rikke deltager, Lotte giver besked til Rikke. 
Medarbejdere deltager ikke. 

● Evaluering af mødet Folkeskolen top 20: Skolebestyrelse, medarb. rep. og 
ledelse deltog på mødet. Det er uklart for skolebestyrelse hvad det præcist 
betyder at være i top20 - i hvad? Vi ser frem til at blive klogere på processen. 

● Sunde børn bevæger skolen: Rikke har deltaget i paneldebat vedr. hvorledes 
man får bevægelse ind i skoledagen. Konklusionen var at skolerne generelt 
var gode til at få eleverne i bevægelse.  
 

3. Ny Skole 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 17.35 - 18.00 
Der har været afholdt kick-off-møde den 11. marts. Evaluering og opfølgning på 
mødet. Drøftelse af hvordan skolebestyrelsen skal involvere sig i den kommende 
styregruppe, og ift. fase 2 til mellemtrin og overbygning, som endnu ikke er 
planlagt/datosat - Hvordan ser vi fremtiden på de 2 matrikler i de kommende år mens 
byggeprocessen står på, ift. udearealer, kultur osv. 
 
 
Referat: 
Vi skal være tydelige i overgangene mellem matriklerne - altså fra 3. kl. til 4. kl.  

- det er planlagt at de kommende 4. klasses lærere har 2 lektioner om ugen i 
deres kommende klasse. Dette i Pandrup og fra 1. juni. Lektioner kan i 
princippet bruges på begge matrikler. 

- Det kunne være en ide at bruge åben skole som en del af overgangen fra 
Pandrup til Kaas. Fx. rundvisninger o.lign. 

- Når man skifter fra Pandrup til Kaas er der et kulturskifte. Der placeres et 
større ansvar hos eleven. Det kunne skolen godt være mere tydelige i. Dette 
fx. på et forældremøde. 

Der er nedsat en fast projektgruppe (to fra skolens ledelse, en AMR og en fra 
skolebestyrelsen. Der kan inviteres “gæster” ind efter behov.  

- Kristian repræsenterer skolebestyrelsen 
Hvordan kan vi bevæge eleverne i Kaas - der er mangelfulde udefaciliteter. Der er 
fokus på udeområdet og flere ting optimeres - mål, gynger i gyngestativerne, 
bord-bænkesæt etc.  
 
 
PAUSE - klokken 18.00 - 18.25 
 
 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 



4. Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter 
Ansvarlig: Jakob Voldby og medarbejderrep., klokken 18.25 - 19.00 

● Status på Skoleboden 
● Den kommende ledelsesmæssige organisering 
● Daglig drift 
● Kort status på udmøntning af principper i dagligdagen 

 
● Andet..? 

 
Referat: 
Boden: Eleverne er tilfredse.  
Ledelsesmæssige organisering: Grundet en personalesag har Lars (afd. leder 
mellemtrin) valgte at opsige sin stilling. Derfor skal der ansættes ny afd. leder. Dette 
per. 1. aug. 2019. Jakob og Henrik varetager Lars´ funktion i mellemtiden. Helle Aa. 
overtager fast Lars´ funktion i specialafd.  
Der afholdes samtaler i forhold til ny afd. leder i juni. Janni og Rikke deltager i 
ansættelsesudvalget. Pernille er suppleant.  
Daglig drift: Der er planlægning af kommende skoleår.  
Udmøntning af principper:  
Hvordan går det i forhold til at følge principperne? Der skal udarbejdes årshjul. 
Herunder kan det tydeliggøres hvornår og hvordan vi følger op på princippernes 
aktualitet. 
Faglig klubmøde: Der har været afholdt faglig klubmøde i personalet. Der er generelt 
en god stemning og en oplevelse af gensidig tillid.  
Der var debat om rådighedstimer. Dvs. lærerne har en portion tid til at være vikarer. 
Dette kunne give vikarlektionerne et væsentligt løft - fagligt og trivselsmæssigt. Dette 
vurderes fortsat.  
Der arbejdes på at lave en kommunale arbejdstidsaftale. 
 
 
5. Økonomi/regnskab  
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 19.00 - 19.20 
Status på budget og afvikling af gæld, herunder skolens bidrag ind i det kommunale 
specialtilbuds økonomi og gæld. 
 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 



Referat: 
Økonomien balancerer og generer et mindre overskud.Gælden er afviklet 2 år før tid.  
 
6. Involvering af kontaktforældre 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 19.20 - 19.50 
Vi aftalte på sidste møde, at vi skulle bruge dette møde til at planlægge et 
arrangement for/med kontaktforældrene på skolen. Vi skal drøfte og beslutte, 
hvordan vi tænker vi bedre kan involvere kontaktforældre i de områder som 
skolebestyrelsen arbejder med, og hvordan vi kan bidrage til det gode 
forældresamarbejde sammen med kontaktforældregruppen. 
https://forms.gle/87gM2iHgN2cYWtHSA  
 
Referat:  

- Rikke har udarbejdet en skabelon til indmeldelse i forældrebank (se link)  
- I bestræbelserne på at involvere forældrene yderligere, vurderes det på afd. 

om det kunne give mening at omtænke forældremøderne - fx. at invitere 
eleverne med. 

- Punktet genoptages på næste møde. 
 
 
7. Eventuelt 
Ansvarlig: alle, klokken 19.50 - 20.00 
 
Der spilles skak i indskolingen. Det er et super tilbud.  
 
Næste skolebestyrelsesmøde er d. 18/6 kl. 17.00-20.00 
 

Gennem trivsel, medansvar og professionelle læringsmiljøer vil vi danne de dygtigste 
elever 
 

https://forms.gle/87gM2iHgN2cYWtHSA

